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Enkel fråga 
 

Datum: 2019-09-13 
Enkel fråga från Socialdemokraterna i Nacka 
Till Gunilla Grudevall-Steen (L), fritidsnämndens ordförande  

 
Anser du att det är rimligt att allt 
fler barn och unga i en växande 
framtidskommun ska få allt längre 
till fritidsaktiviteter och idrott? 

 

 

 

Enkel fråga om närhetsprincip för idrotten 
 

När Nacka växer blir det alltjämt färre idrottsytor per person i synnerhet i centrala delarna av Nacka.  

Idrotts- och kulturytor gör sig bäst på platser i närheten av bostadsområden, dit barn och ungdomar 
enkelt kan ta sig utan att behöva skjutsas av sina föräldrar. Det måste bli enklare för vanligt folk att 
ha tid och möjlighet att prioritera aktiviteter som gynnar hälsa och välmående. Det är bra för de som 
träna lite och ha kul och även helt avgörande föra de som vill satsa på elitidrotten längre fram. 

Idrotten gör oss friskare längre, skapar gemenskap och är en utmärkt åtgärd för att ge många en 
meningsfull fritid och därmed förebygga kriminalitet. 

Därför vill jag fråga dig: 

• Anser du att det är rimligt att allt fler barn och unga i en växande framtidskommun ska få allt 
längre till fritidsaktiviteter och idrott? 

 

 

 

Khashayar Farmanbar (s) 
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